
 

 

Fråga till Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) om upphandling av privata 
ordningsvakter 
 

På det senaste kommunstyrelsemötet beviljades ytterligare pengar till de så kallade kommunala 
ordningsvakterna, som ju egentligen är en privatisering av kommunal verksamhet. Alla partier 
utom Vänsterpartiet ville göra detta. Vänsterpartiet ville istället att kommunens socialarbetare på 
stan och fältarbetarna skulle få dessa extra anslag för att stärka sin socialt förebyggande 
verksamhet.  

I ärendet på kommunstyrelsen framkom att en ny upphandling av privata utförare pågår. Malmö 
stad ska alltså ytterligare gynna privata vaktbolag med kommunala pengar. Det är bolag som har 
en verksamhet med mycket tveksam hederlighet. Vid en tidigare upphandling har ett företag 
dömts för att mutat kommunala tjänstepersoner för att få kontrakt. Vid Eurovision-
arrangemanget skämde det av kommunen anlitade vaktbolaget ut sig med ett flertal fruktansvärda 
ingripande mot småbarnsmammor i Folkets park. Är det denna verksamhet vi ska ge fortsatt 
stöd? Ska de bolag som tidigare skämt ut sig kunna få nya kontrakt med Malmö stad eller inte? 
Finns det etiska krav i upphandlingen som utesluter dessa bolag? Ska Malmö stad gynna 
kriminella och finns någon säkerhet i upphandlingen för att dessa skandaler inte ska upprepas? 

 

Jag ställer därför följande fråga: 
 

Min fråga till kommunstyrelsens ordförande är, vilka etiska krav finns det i upphandlingen som 
nu genomförs? 

 

Malmö 2024-10-25 

Anders Skans (V) 
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